
Protokół nr 19/2012  
  z przebiegu  XIX sesji Rady Gminy w Trzebiechowie

odbytej w dniu  14 grudnia  2012r.
w sali Trzebiechowskiego Ośrodka Kultury.

Ad.1.
Krzysztof  Okińczyc,  Przewodniczący Rady Gminy w Trzebiechowie  godz.  12-tej 

otworzył XIX sesję Rady Gminy w Trzebiechowie witając wszystkich zgromadzonych
w  szczególności  Radnych,Wójta  Gminy,  Kierowników  Jednostek  i  Sołtysów  oraz 
zaproszonych gości.

Zgodnie z listą obecności Przewodniczący Rady stwierdził obecność  14 Radnych, 
na ogólny stan radnych 15 , 1 nieobecny nieusprawiedliwiony.
Uchwały Rady podejmowane na XIX sesji Rady Gminy w Trzebiechowie są prawomocne. 

Ad.2.
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof  Okińczyc złożył  wniosek o zmianie 

porządku obrad,  mianowicie aby wprowadzić do  porządku w punkt 13 projekt uchwały w 
sprawie ustalenia górnych stawek ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych, 
oraz  punkt  14  podjęcie  uchwały  w sprawie  zatwierdzenia  zmienionego Planu  Odnowy 
miejscowości Trzebiechów na lata 2009 – 2016 z perspektywą do 2020 roku.
Przewodniczący RG: czy są jeszcze inne wnioski dotyczące porządku obrad. Nie widzę. 
Proszę o głosowanie nad wprowadzonym wnioskiem. „ ZA „ przyjęciem wniosku było 14 
radnych.

W związku z tym porządek obrad przedstawia się następująco:
1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach w okresie 

międzysesyjnym.
4. Informacja Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2012 r
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Trzebiechów.
7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzebiechów na rok 2013.
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 

sprzedaży lokalu mieszkalnego zbywanego na rzecz najemcy w trybie 
bezprzetargowym.

9.  Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie gminy Trzebiechów.

10. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

11. Podjęcie   uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
gminy Trzebiechów.

12. Podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  górnych  stawek  ponoszonych  przez 
właścicieli  nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych.

14. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  zmienionego  Planu  Odnowy 



miejscowości Trzebiechów na lata 2009 – 2016 z perspektywą do 2020roku.
15. Wnioski i interpelacje radnych.  
16. Przyjęcie protokołu z obrad XVIII sesji Rady Gminy.
17. Sprawy różne
18. Zamknięcie sesji.

Ad. 3.
Informacja Przewodniczącego Rady Gminy pana Krzysztofa Okińczyca o 

działaniach w okresie międzysesyjnym:
− w każdą środę pełnię dyżur w biurze Rady,
− 8 grudnia br zakończył się turniej tenisa halowego,
− 10 grudnia uczestniczyłem w szkoleniu przewodniczących RG,
− 11 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów, natoniast nie 

uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczehgo Gminy.

Ad. 4.
Działania Wójta Gminy w Trzebiechowie pana Stanisława Drobka przedstawiają się 

następująco:
− uczestniczyłem w spotkaniu Lokalnej Grupy Działania, składamy wniosek na remont 

sali OSP,  remont pomieszczeń TOK i renowacja bramy pałacowej. Jeżeli chodzi o 
salę OSP to zmieniamy kosztorys z uwagi na wykonanie wejścia do sali od strony 
biblioteki.

− Brak odzewu wśród radnych na mój apel aby uczcić jubileusz 25-lecia parafii 
i ufundować ekran ledowy spowodował, że fundatorami zostałi pan Lassowski 
właściciel firmy "LOSCON" oraz oraz moja osoba wraz z małżonką zgodnie, z 
deklarowaną kwotą na poprzedniej sesji RG tj. 1 tys. zł.

− trwa akcja zimowego utrzymania dróg. Odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie 
uwag jakie zaistniały w tym zakresie. W pierwszej kolejności odśnieżane są 
przystanki PKS aby zgodnie z rozkładem jazdy dowieść dzieci na zajęcia szkolne.

− 30 listopada odbyło się spotkanie Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych z przedstawicielami z Grupy Wsparcia  AA  z Zielonej Góry,  

− naprawiono przystanki PKS w Lednie, Trzebiechowie, Radowicach, Sadowej i 
Głuchowie. Malowanie przystanków dokończymy na wiosnę.

− na terenie naszej Gminy rozegrano turniej tenisa ziemnego, w którym uczestniczyli 
przedstawiciele przedsiębiorstw, służby zdrowia, wojska i samorządu, wygrała 
drużyna lekarzy,

− 11 grudnia uczestniczyłem w Zrzeszeniu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów, 
tematem było: egzekwowanie opłat za przesyły energii elektrycznej oraz polityka 
podatkowa, ustawa "śmieciowa", odzyskanie podatku VAT dla gmin

 z zakończonych inwestycji,
− obecnie obciążamy lasy państwowe za okres 5 lat wstecz za dzierzawienie gruntów 

przeznaczonych na linie przesyłowe,
− w dniu dzisiejszym otrzymałem z PKS Zielona Góra pismo mówiące o zawieszeniu 

niektórych linii pasażerskich, przewozy szkolne nie ulegają likwidacji. 
Wynegocjowałem aby w sobotę i niedzielę kurs autobusu do Ostrzyc przez Gluchów 
i Borek, będzie uruchomiony od dnia 1.01.2013r. Na spotkaniu z sołtysami prosiłem 
o przeprowadzenie analizy potrzeb uruchomienia kursów PKS,

− ustalono na miesiąc 5-6 wrzesień 2013r. organizację międzynarodowego seminarium 
poświęconego działalności Henry van de Velde, jesteśmy jego gospodarzami
hala sportowa z powiatem.



Ad. 5.
Pani Skarbnik Gminy Teresa Klimas przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2012r.
− Radny Radoch : czy chodzi to o nieodpłatne przejęcie działki w Radowicach.

Wójt Gminy: jest to działka przeznaczona na drogę za mostkiem do drogi żużlowej 
na Ostrzyce.

Przewodniczący Rady pan Krzysztof Okińczyc poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Uchwałę w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie i nadano jej Nr XIX/145/2012.

Ad. 6. 
Pani Terresa Klimas omówila projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Trzebiechów. Zawiera on uwagi Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze. I tak różnica w otrzymanym wcześniej  przez Państwa 
projekcie polega na zastąpieniu słowa "zmienia się"  na słowo "uchwala się" w WPF.
Zmienia się również załącznik przedsięwzięć  z którego wykreślonowykonane świetlice w 
2012r. ( Mieszkowo, Borek i Trzebiechów ), zwrot środków unijnych ma nastąpić również w 
2012r.
Pani Skarbnik odczytała  pozytywną opinię RIO dotyczącą niniejszej uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Przewodniczącemu Komisji Budżetu i 
Finansów. Również opinia  Komisji Budżetu i Finansów jest pozytywna.
Dyskusja:

− Radny Żurawiecki :gmina nie zamierza zaciągać kredytu w roku 2014  na remont 
dachu na pałacu?
Skarbnik  pani Klimas : natomiast remont dachu na pałacu, myślę że zrealizujemy ze 
środków własnych. Uzależnione to będzie  od wejścia zadania do realizacji.
Planujemy zaciągnąć kredyt na spłatę wczesniej zaciągnietych kredytów – 
konsolidacja.

− Radny Żurawiecki : czy jest wykreślona inwestycja  dachu na ulicy Parkowej ?
Klimas : nie ma zaplanowanej gdyż nie są to inwestycje rozpoczęte.
Przewodniczący Rady : czy są jeszcze jakieś uwagi w tym temacie ? Nie widzę, więc 
proszę o przystąpienie do głosowania jawnego. 
Pani Skarbnik poprosila o głos w kwestii wyjaśnienia § 4 omawianej uchwały: winno 
być " traci moc " a nie " uchylić".

Po naniesieniu poprawki uchwałę przyjęto: 13 głosami "ZA", 1 głosem 
"WSTRZYMUJĄCYM SIĘ", 0 głos "PRZECIW". 
Uchwale nadano Nr XIX/146/2012.

Ad. 7.
Skarbnik Gminy pani Teresa Klimas omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Trzebiechów na rok 2013, odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Zielonej Górze. Przewodniczacy Komisji Budżetu i Finansów pan 
Zdzisław Sadowicz również odczytał  protokół z posiedzenia Komisji ktora wydała 
pozytywną opinię o budżecie na 2013r.
Przewodniczący Rady zaprosił radnych do dyskusji nad ww projektem uchwały.

− Radny Radoch: w wydatkach inwestycyjnych – nie znalazłem kosztów wykonania 
zaleceń pokontrolnych w Przedszkolu w Trzebiechowie odnośnie zaleceń ppoż.
Panie Wójcie jaki jest plan w tej materii, nie ma również remontu dachu budynku na 
ul. Parkowej 3c.
Wójt Gminy: jeżeli chodzi o przedszkole wykonaliśmy 8 zaleceń, pozostało 1 tj.
przebudowa klatki schodowej na pierwszym piętrze : uzyskałem na piśmie 
prolongatę na wykonanie tego zadania do 31.12.2013r.
Jeżeli zadanie to nie zostanie zrealizowane myślę o trzech wariantach:



1.w razie likwidacji posterunku policji przenieść przedszkole na jego miejsce,
2.druga możliwość to likwidacja pietra i przejęcie jednego oddziału przez 
przedszkole do Swarzynic,
3. przeniesienie do pałacu obu oddziałów.

− Radny Radoch : na sesji w lutym czy marcu ubiegłego roku Pan Wójt oznajmił, że 
dach na budynku Parkowa 3c będzie wyremontowany w 2013r. w budżecie na 2013r. 
nie ma przeznaczonych środków na ww zadanie, jak to rozumieć ?
Wójt Gminy: dach na ul. Parkowej jest w nienajgorszym stanie, prace będą 
wykonane  w systemie gospodarczym.  

− Radna Staszak: była mowa o remoncie dachu. Czy pan Dyrektor będzie miał 
pieniądze na jego remont ? 
Wójt Gminy: tak.

− Radny Radoch : czy w budżecie ZGK przewidziane są środki na wykonanie zaleceń 
kontroli ppoź. Odnoście przemurowania kominów na budynku Parkowa 3c, stan 
techniczny których zagraża bezpieczeństwu jego mieszkańców ?
Dyrektor Zarembski : nie są przewidziane.
Wójt Gminy: na remont dachu będą zakupione materiały.

− Radna Izabella Staszak:  czy były prowadzone rozmowy na temat likwidacji 
posterunku policji ?
Wójt Gminy : rozmów jako takich nie było, są to informacje ogólne, 19 jednostek w 
województwie lubuskim nie są wskazane jakie jednostki.

− Przewodniczący Rady : nowy budżet jest bardzo skromny, myślę że trzeba 
niejednokrotnie będzie go dostosowywać do potrzeb.
Sfinansować będziemy musieli ścieżkę rowerową w kierunku wsi Swarzynice, jest to 
sprawa bardzo ważna. Myślę, aby projekt jej budowy wprowadzić jak najszybciej.

− Radny Żurawiecki; kredyt konsolidacyjny, czy wzrosną jego koszty ?
Skarbnik Gminy : trudno w tej chwili ustalić, możliwość jego spłaty byłaby o 1 rok 
dłużej, jeżeli chodzi o koszty w % mogą być zbliżone a nawet mniejsze, bo stopy 
procentowe są obniżone.

− Radny Radoch :  kiedy przewidywana jest realizacja budowy sali w Swarzynicach ?
Wójt Gminy : zakończenie budowy sali w Swarzynicach planuję w miesiącu 
kwietniu 2014r.

− Radny Radoch : nie rozumiem na co zostało zaplanowane 20 tys. zł  na rok 2013 
odnośnie budowy Sali w Swarzynicach?
Klimas : wydatki muszą być uwzględnionemusi być ślad WPF, że planyjemy taką 
inwestycję
Wójt Gminy :środki te muszą być zaplanowane w budżecie, gdyż inaczej nie 
przyjmą nam wniosku na dofinansowanie z środków unijnych.

− Radny Radoch : są to środki fikcyjne?
Klimas: są to środki zarezerwowane na ewentualne wydatki (prace przygotowawcze)
na inwestycje : budowa sali wiejskiej w Swarzynicach, której realizacja 
przewidywana jest na 2014rok, czyli mogą być wydane lub nie. 

− Radna Staszak: ile będzie kosztował remont dachu w Lednie ?
Wójt : nie pamiętam około 55 tys. zł.
W uzupełnieniu dotyczącym ścieżki rowerowej. Przeprowadziłem rozmowę z panem 
Napierałą dyrektorem dróg wojewódzkich, wyznaczono pas drogowy  przez 
geodezję z naszych pieniędzy.

 W marcu podpiszemy porozumienie, po żniwach wykupimy potrzebne grunty przez 
które będzie przebiegać ścieżka.
W roku 2013 zostanie utwardzony tłuczniem pas przeznaczony na ścieżkę, z którego 
będzie można już korzystać. W roku 2014 wystąpimy o pozyskanie środków 
unijnych.



Po wyczerpaniu dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Trzebiechów na rok 2013,  i tak w głosowaniu jawnym uchwałę 
przyjęto : 13 głosami "ZA" i 1 głosem "PRZECIW ", "WSTRZYMUJĄCYM " 0.
Uchwale nadano Nr XIX/147/2012.

Wójt Gminy : dziękuję bardzo Szanownej Radzie za uchwalenie przedłożonego budżetu na 
rok 2013. Sądzę, że będziecie mnie Państwo wspierać w realizacji tego trudnego budżetu
na co bardzo liczę i z góry dziękuję.

Ad. 8.
Sekretarz Gminy pan Zenon Rychły przedstawił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego 
zbywanego na rzecz najemcy w trybie bezprzetargowym.
Przewodniczący Rady zwrócił  uwagę, iż żaden lokal z zaległościami nie powinien być 

sprzedany. Warunkiem sprzedaży jest zdjęcie ciążącego na nim zadłużenia.
− Radny Radoch: czy w tej uchwale można dopisać " sprzedaż możliwa jest po 

uregulowaniu zaległości " ?
Wójt: sprzedawane lokale pani Kaźmierczak i Bugała są wolne od zaległości.
Nie dopuszczam do sprzedaży lokalu zadłużonego.

W głosowaniu jawnym uchwałę przyjęto jednogłośnie tj. 14 głosan i "ZA" i nadano 
Nr XIX/148/2012.

Przewodniczący Rady Gminy o godz. 1335  ogłosił 20 min. przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1350 .

Ad. 9.
Doradca pan Waldemar Łukomski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia 

stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na 
terenie gminy Trzebiechów. Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Gminy pan 
Krzysztof Radoch przedstawił pozytywna opinie dotyczącą niniejszego projektu uchwały.

− Radny Radoch: czy ustalając stawkę rozmawiał  Pan z firmami odpowiedzialnymi 
za wywóz odpadów komunalnych ?
Łukomski : oczywiście, konsultowałem sie z przedstawicielami zakładów 
prowadzących działalność wywozu śmieci oraz ościennymi gminami jakie przyjmują 
stawki.

Po wyczerpaniu dyskusji przystapiono do jawnego głosowania i tak uchwałę przyjeto 
jednogłośnie tj. 14 głosami "ZA" i nadano Nr XIX/149/2012.

Ad.10.
Pan Waldemar Łukomski omówił projekt uchwały w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowanie tych odpadów w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Gminy pan Krzysztof Radoch odczytał 
pozytywny protokół z posiedzenia Komisji, który uwzględnia wniosek aby punkt 
selektywnej zbiórki odpadów komunalnych zlokalizować na terenie ZGK w Trzebiechowie.
Dyrektor Zarembski : nie można przyjąć tego wniosku, gdyż plac ten znajdował by się 
blisko ujęcia wody.
Przewodniczący Rady sprawa ta będzie konsultowana z Radą na bieżąco.

− Radna Izabella Staszak : musimy dyskutować na ten temat, kto będzie zajmował się 
tą sprawą czy będzie to Zakład Gospodarki Komunalnej?
Wójt Gminy : ustawa "śmieciowa" ma wejś w życie w lipcu 2013r. do końca grudnia 



bieżącego roku musimy podjąć odpowiednie uchwały dotyczące tej ustawy. Punkt 
przerzutowy w Gluchowie jest zamknięty, więc tam nie można utworzyć punktu 
selektywnego. Na razie nie mam wskazania lokalizacji tego punktu w gminie.
Jeżeli chodzi o obsługę sądzę,  że będzie zatrudniony drugi pracownik, który będzie 
rozliczał przedsięwzięcie. Złożyłem postulat do Urzędu Marszałkowskiego na 
zabezpieczenie środków finansowych na utworzenie takiego punktu.
Po wyczerpaniu dyskusji uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednogłośnie i nadano jej 
Nr XIX/150/2012.

Ad. 11.
Pan Łukomski przedstawił  projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Trzebiechów, odczytał pozytywną opinię
Powiatowej Stacji Sanitarno – Epidiologicznej w Zielonej Górze uwzględniając uwag w
§ 6 pkt. 4 dopisać " i rekreacji " .
Przewodniczący Komisji RGG również odczytał pozytywną opinie dotyczącą niniejszej 
uchwały. Komisja wnioskuje o naniesienie poprawki w § 13 pkt 2  " odpady 
wielogabarytowe, budowlane, rozbiórkowe, niebezpieczne, zużyty sprzęt elektryczny 
odbierane będą od mieszkańców gminy w PSZOK, w innych wyznaczonych punktach lub 
indywidualne zgłoszenie przez przedmiot uprawniony za odpłatnośc za transport ww. 
odpadów ".
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie złożone poprawki, i tak:

§ 6 pkt 4  dopisać     " i rekreacji "    poprawka przyjęta jednogłośnie,

§ 13 pkt 2 dopisać    "za odpłatnością za transport ww odpadów "  przyjęty jednogłośnie.

Po przyjęciu poprawek do projektu ww uchwały, przyjęto ją w głosowaniu jawnym 
jednogłośnie tj. 14 głosami "ZA" i nadano Nr XIX/151/2012.

Ad. 12.
Sekretarz Gminy pan Zenon Rychły przedstawił projekt uchwały w sprawie

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
Stwierdził, iż uchwała ta  podejmowana jest corocznie.
Dyskusja:

− Radna Izabella Staszak: na co są przeznaczane zaplanowane środki finansowe ?
Sekretarz : środki finansowe planowane są na prowadzenie świetlicy środowiskowej, 
współpracę ze szkoła, pomoc osobom dotkniętych alkoholizmem,pomoc osobom
uzależnionym w leczeniu, spotkania terapeutyczne z młodzieżą i dziećmi, prowadzenie 
punktu konsultacyjnego. Z działalności świetlicy środowiskowej korzysta 16 dzieci z rodzin 
uzależnionych. Osoby uzależnione od alkoholizmu nie można przymusić do poddania się 
leczeniu, jedynie sami dobrowolnie muszą wyrazić zgodę na leczenie.

− Wójt Gminy: myślę, że około 3 alkoholików rokuje powrót do normalnego życia..
Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania nad przejęciem przedstawionego 
projektu uchwały. Uchwałę przyjęto w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami "ZA"
i nadano jej Nr XIX/152/2012.
 
Ad. 13.

 Pan Waldemar Łukomski przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia górnych 
stawek ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych.
Przewodniczący KRGG przedstawił pozytywną opinią dotyczącą projektu uchwały.

− Radny Radoch : na poprzedniej sesji RG uchwała taka nie była przyjęta.



Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie jawne projekt omawianej uchwały, 
która została przyjęta jednogłośnie i nadano jej Nr XIX/153/2013.

Ad. 14
Pan Łukomski przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia zmienionego 

Planu Odnowy miejscowości Trzebiechów na lata 2009 – 2016 z perspektywą do 2020roku.
− Radna Izabella Staszak : nie otrzymaliśmy załącznika do uchwały.

Łukomski ; załącznik umieszczony jest za stronie internetowej gminy.
Uchwałę w głosowaniu jawnym przyjęto : 12 głosami „ZA”

  2 głosami „WSTRZYMUJĄCYMI SIĘ”
  0 głosami „PRZECIW”

Uchwale nadano Nr XIX/152/2012.

Ad. 15.
Interpelacje i wnioski:

− Radny Stanisław Mackojć : składam wniosek o wykonanie podjazdu dla osób 
niepełnosprawnych poruszających się na wózkach inwalidzkich przy Ośrodku 
Zdrowia w Trzebiechowie.

Wójt Gminy ; deklaruję wykonanie podjazdu na wiosnę 2013r.
Wniosek został przyjęty przez Radnych jednogłośnie tj. 14 głosami „ZA”.

Ad. 16.
Protokół z XVIII sesji Rady Gminy w Trzebiechowie z dnia 23 listopada 2012r. 

został przyjęty 12 głosami „ZA”: i 2 głosami „WSTRZYMUJĄCYMI SIĘ”.

Ad. 17.
Sprawy różne.

− Radny Mackojć : nie zasypany jest wjazd na śmietnisko w Głuchowie, nadal są
 przywożone śmieci..

− Wójt Gminy; chcę poinformować, że w dniu dzisiejszym kończy pracę w naszym 
Urzędzie Gminy pani radca prawny Anna Sewina. Składam podziękowanie za 18 - letnią 
pracę na rzecz naszej Gminy, pani Radca przechodzi na emeryturę.
Przewodniczący Rady : udzielam głosu sołtysom :

− Sołtys wsi Radowice Urszula Chwiałkowska : czy można by było wykonać przejście
dla pieszych na drugą stronę ulicy na parking przy przedszkolu w Trzebiechowie.
Wójt Gminy : jest to parking prywatny. Wykonanie pasów może dokonać Zarząd Dróg 
Wojewódzkich.
Przewodniczący Rady Gminy : chciałbym Państwa poinformować i zaprosić na uroczystości 
25 lecia naszej parafii w dniu 16.12.2012r. w czasie których zostanie wręczony medal
Honorowego Obywatela Gminy dla księdza Mariana Grażewicza.
Proszę przewodniczących komisji, aby do dnia 15.01.2013r. w biurze rady złożyli plany 
pracy na 2013r.
Chciałbym również złożyć życzenia z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia
i Nowego Roku 2013 oraz podzielić się symbolicznie opłatkiem.

Ad. 18.
Zamykam XIX sesję Rady Gminy w Trzebiechowie w dniu 14 grudnia 2013r.

o godz. 1515.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy

Stanisława Kozłowska      Krzysztof Okińczyc


